
Så var vi i gång igen med våra möten. Februarimötet handlade om vatten i Ljungbykommun. 
Föredragshållare var kommunalrådet Lars-Ove Johansson som är ansvarig för tekniska nämnden i 
kommunen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anna tackade Lars-Ove för en mycket intressant 
information om våra vattentäkter och vad som 
görs för att lösa problemen vid översvämningar.  

 

 

 



 

Roligt att så många av våra respektive var med på vårt möte. Vattenfrågan både vid torka och skyfall 
är ett väldigt aktuellt och intressant ämne. I Ljungby kommen finns Bolmen som tillgodoser både 
Lund och Malmöregionen med vatten. Växjö och Alvesta tar sitt vatten från Bergaåsen strax norr om 
Ljungby. Så vi bor i ett vattenrikt område. 

 

Efter föredraget var det dags för årets 
valmöte som Anna höll i. 
Valberednings förslag till ny styrelse 
fastslogs. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


